
Planšarji iz Šiške
Letos mineva 20 let od ustanovitve an-

sambla »Veseli planšarji«. Ansambel je usta-
novil in ga vseskozi vodil Franček Povše, 55-
letni predmetni učitelj glasbe. Rad je privolil
v pogovor o prehojeni poti.

Njegovo delovno sobo krasijo številna pri-
znanja in spominki. Da je ves predan glasbi in
ansamblu. pričajo številni instrumenti, foto-
graflje, lepo urejeni zapiski, zavrtel pa je tudi
njihovo najnovejšo ploščo.

• »Naš ansambel je izšel iz Godbe ljudske
milice. Vedel sem, da bomo uspeli le, če bo-
mo gojili posebno zvrst glasbe. Uvedel sem
mimo tradicionalnlh instrumentov še hribov-
ski boben — bum bas, rog in zvonce, oblekli
smo se v planšarsko nošo, obuli cokle. Seve-
da, pa smo tudi igrali izvdrne, planšarske
skladbe. In take nas številni gledalci in po-
slušalci radi sprejemajo vsepovsod. Naš an-
sambel sedaj nastopa v sestavi: harmonikar
Vinko Frelih, trobentar Marjan Bone, kitarist
Drago Brezovački, basist Janez Sajovic, klari-
netist Franček Povše in pevec Franc Babič.«

• »In kje vse ste nastopali?«
• »Imeli smo že čez 800 nastopov. Igrali

smo na koncertih širom Slovenije in obredli
skoraj vso Evropo. Posebno mi je ostalo v spo-
minu igranje na Sutjeski predsednikoma Na-
serju in Titu, nepozabni so vtisi z gostovanj
pri naših izseljencih ter s festivala folklore v
Celovcu, kjer nas je poslušalo 15 tisoč ljudi.
Do sedaj smo izdali že pet long play plošč in
več malih-plošč ter kasete, na katerih je prek
60 mojih skladb.«

• »Odkod navdih za nove melodije?«
• »Veliko hodim v hribe in melodija se v

naravi kar sama »utrne«. Seveda, veliko je-še
dela, predno jo zaigramo, dr. Lev Svetek pa
nam napiše besedilo.«

• »Pogosto nastopate pred šišenskim ob-
činstvom?«

• »Sevetfa, saj zelo radi nastopamo na »do-
mačem terenu«: tako za mladino v Mostecu,
za 1. maj na Rožniku, igrali smo na drugem
Dnevu prosvetnih delavcev. Navsezadnje —
Siškarji smo, ali ne?«

• »In kako boste proslavili jubilej?«
• »Smo pred izdajo nove long play plošče

»Dom pod Triglavom-«, priredili pa bomo ju-
bilejni koncert, katerega čisti dohodek bomo
namenili v dobrodelne namene.«

• Skromnim glasbenikom in še posebej
vodji ansambla Frančku Povšetu želimo ob ju-
bileju še mnogo let uspešnega igranja.
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